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Profielschets voor nieuwe burgemeester overhandigd aan 
Commissaris van de Koning 
Voor het einde van het jaar wil de nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn een kroonbenoemde 
burgemeester hebben. Op 12 juni was de Commissaris van de Koning Jaap Smit aanwezig bij de 
profielschetsvergadering. Als voorzitter van de Vertrouwenscommissie, bestaande uit alle 
fractievoorzitters, heb ik een toelichting mogen geven over de inhoud van het profiel en de uitkomst 
van de enquête onder onze burgers. In de profielschets staat een passage over onze gemeenten en 
over  de kwaliteiten van de burgemeester. We zien onze gemeente als een veilige en leefbare 
gemeente waar de inwoner centraal staat en ruimte krijgt om mee te denken. Van de nieuwe 
burgemeester verwachten we dat hij/zij daadkrachtig is en boven de partijen staat, die ook ruimte kan 
geven aan vernieuwingen en iemand met ervaring waarvan wij kunnen profiteren. Voor onze burgers 
is het belangrijk dat hij/zij benaderbaar is en zich in alle kernen laat zien. De commissaris antwoordde 
hierop dat we geen schaap met 5 poten moeten zoeken, maar iemand die stevig op 4 poten staat. Als 
we een boegbeeld vragen, krijgt hij/zij dan ook de ruimte om stevig te zijn en vernieuwingen te willen 
doorvoeren? Hiermee gaf hij aan, dat we in onze zoektocht realistisch moeten blijven. Alphen aan den 
Rijn is een interessante gemeente en zowel de commissaris als wij verwachten goede kandidaten. 
 
Voor meer informatie: Marjon Verkleij, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Identiteit en Profiel Gemeente Alphen aan den Rijn 
In het coalitieakkoord is 500.000 euro uitgetrokken voor citymarketing. Door B&W is een notitie 
opgesteld over het profiel en de identiteit van de gemeente Alphen aan den Rijn als basis voor de 
citymarketing en profilering. Tijdens de gemeenteraadsvergadering van 19 juni jl. heeft de raad 
hierover gedebatteerd. Namens de CDA fractie ben ik kritisch gewest. Het is goed om over het profiel 
na te denken en over de identiteit. In dat verband mist de CDA fractie aandacht voor de kernen van 
Boskoop en Rijnwoude. Ook missen we het water als profileringelement. Wel kunnen we instemmen 
met de profilering van Alphen aan den Rijn als een groene gemeente waar het goed wonen, werken 
en recreëren is. Maar da’s niet voldoende onderscheidend. Waar gaat het in essentie om? Om het 
imago van Alphen aan den Rijn. We staan bekend als een nogal gemiddelde gemeente, een beetje 
duf en saai. Dat kan je echter ook omkeren: we zijn een gemeente met goede voorzieningen, dichtbij 
burgers, zonder extremen, zonder grote achterstanden, middenin een regio met grote steden en tal 
van grootschalige infrastructuur. Bovenal misten we als CDA fractie aandacht voor de sfeer, voor de 
stijl die onze regio kenmerkt. We zijn een regio van mouwen opstropen, van aanpakken, van 
ondernemen. We hebben burgers die positief in het leven staan en verantwoordelijkheid nemen voor 
elkaar en hun leefomgeving. Ieder die hier komt wonen, is verrast door de hoeveelheid activiteiten die 
er wordt georganiseerd. We hebben als CDA fractie een motie daarover ingediend en die is met grote 
meerderheid aangenomen.  
 
Voor meer informatie: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Verbouwing Studio Oosterman Aarlanderveen 
Tijdens de gemeenteraadsvergadering van donderdag 19 juni jongstleden is ook het 
voorbereidingsbesluit en vrijstelling verbouwing Noordeinde 62 in Aarlanderveen besproken. In het 
plan wordt duidelijk aangegeven wat de voornemens zijn van Studio Oosterman voor wat betreft de 
verbouwing van het huidige bedrijfspand. Over dit onderwerp wordt echter al jaren gesproken en 
geprocedeerd door gemeente, omwonenden en Studio Oosterman. Dit ook in verband met vele 
bezwaarschriften met betrekking tot diverse vormen van overlast, zoals geluids- en parkeeroverlast. 
Studio Oosterman, de gemeente als een groot deel van de omwonenden vinden nu een maximaal 
bezoekersaantal van 350 personen acceptabel, zowel voor de bedrijfsvoering als ook voor het 
woongenot. 
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De CDA fractie heeft die avond ingestemd met dit besluit en daarbij de betrokken partijen opgeroepen 
weer met elkaar in gesprek te gaan, onder andere over het breed gedragen bezoekersaantal van 
maximaal 350 personen.  
“Een verleden kunnen wij niet veranderen, maar in het heden samen een nieuwe weg in gaan richting 
de toekomst is wel mogelijk….u heeft de sleutel voor een werkbare oplossing in handen”. 
 
 Voor meer informatie: Mark Vermeulen, mvermeulen@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Alphen aan den Rijn krijgt referendumverordening 
In de gemeenteraad van 19 juni heeft een nipte meerderheid van de raadsleden – met 20 tegen 18 
stemmen – ingestemd met de wenselijkheid van een referendumverordening. Namens de CDA fractie 
heb ik op de bezwaren gewezen. Tijdens de discussie in de fractie bleek dat er genuanceerd over 
wordt gedacht en dat een aantal fractieleden ook voordelen ziet. Die liggen vooral op vlak van 
dichterbij brengen van burgers en politiek, het bieden van de mogelijkheid aan burgers zich direct te 
uiten. Zoals met de volksraadpleging in Benthuizen. Tegelijkertijd zijn er ook vele bezwaren. Ook die 
zien we als fractie. Denk aan de versimpeling van de discussie tot eenvoudige tegenstellingen. De 
nuance en evenwichtige afweging gaan dan teloor. Ook vindt een groot deel van de fractie het in strijd 
met de vertegenwoordigende democratie. “Het zuigt verantwoordelijkheid weg uit de raadszaal”, zo 
heb ik betoogd. Er zijn vele negatieve ervaringen mee, ook in het kader van de naamgeving van onze 
nieuwe gemeente. Beter is het om in te zetten op de vele andere vormen van participatie die veel 
laagdrempeliger zijn, die veel gebruikelijker zijn, en waar zoveel kansen nog braak liggen. Zoals de in 
het coalitieakkoord opgenomen beginspraak. Maar ook het burgerinitiatief is hierbij van nut en daar 
willen we ruim baan aan geven. Al met al heeft de meerderheid besloten om referenda mogelijk te 
gaan maken. Een voorstel voor een referendumverordening wordt na de zomer verwacht.  
 
Voor meer informatie: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Verordening bezwaarschriften 
In de raadsvergadering van 19 juni werd aan de raad gevraagd in te stemmen met de verordening 
bezwaarschriften. Een ingewikkeld stuk met veel juridische termen. Maar uiteindelijk draait het om de 
vraag hoe we als gemeente om willen gaan met burgers die bezwaar maken. Het CDA kiest voor 
communicatie met onze inwoners maar ook voor een met waarborgen omgeven procedure. Daarom 
heeft het CDA samen met D66 en SP een amendement en een motie ingediend. In de voorliggende 
verordening wordt in een flink aantal zaken gewerkt met een extern adviseur in plaats van een uit 3 
personen bestaande bezwaarschriftencommissie. En drie weten nu eenmaal meer dan 1. De 
communicatie met de inwoners wil het CDA vormgeven via een ambtenaar die na binnenkomst van 
het bezwaarschrift met de ambtenaar en de bezwaarmaker bespreekt of alsnog een oplossing 
mogelijk is. De door het CDA voorgestane procedure wordt met heel veel succes toegepast bij veel 
gemeenten. Toch koos de meerderheid van de raad voor een extern adviseur omdat dat goedkoper is 
en ook sneller zou zijn.  
 
Voor meer informatie: Marly de Blaeij, MdeBlaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Inzamelen grof vuil 
Voor veel inwoners uit de “Rijnwoudse kernen” is het niet duidelijk hoe het nu moet met het ophalen 
van grof vuil en grote meubelstukken en bedden. Dat past niet in de big bags. Het CDA heeft de 
Gemeente gevraagd om duidelijkheid.  
Het is zo: bij het ophalen van deze spullen mag het gaan om maximaal 4 m3 en dat hoeft niet per se 
in de big bags te worden gestopt. De praktijk is dat die grote goederen naast de big bags worden 
geplaatst. Dit is voor de inzamelende kraanwagen geen probleem. De gemeente zal dit ook op de 
website duidelijk maken. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
   
 

Trapveldje Hazerswoude-Rijndijk 

mailto:mvermeulen@alphenaandenrijn.nl
mailto:rvrugt@alphenaandenrijn.nl
mailto:MdeBlaeij@alphenaandenrijn.nl
mailto:jensing@alphenaandenrijn.nl


Voorzieningen dicht bij de inwoners, dat vindt het CDA belangrijk. Inwoners van Hazerswoude-Rijndijk 
hebben zelf het initiatief genomen om een trapveldje aan te leggen in hun wijk en hebben daar de 
steun van de toenmalige gemeente Rijnwoude voor gevraagd en gekregen. De invulling duurt nog 
even omdat omwonenden ook zo hun wensen hebben; de gemeente brengt dat bij elkaar en dan kan 
de aanleg beginnen. De kinderen wachten er op! 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Woningbouw Rijnpark Koudekerk 
Het moet er van komen, maar het gaat moeizaam. Vorig jaar leek er duidelijkheid te bestaan over de 
milieuaspecten rondom Latexfalt. Toch ligt het lastiger en kunnen de noodzakelijke procedures op dit 
moment niet verder. Dus ook door het CDA gewenste woningbouw staat nog steeds in de wacht.  
Komt het er dan nooit van? Het College heeft toegezegd voor 1 juli 2014 wel duidelijkheid te geven. 
Dan weten we op welke termijn de woningbouw haalbaar is.  
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Tuincentrum de Bosrand 
Het Tuincentrum De Bosrand wordt gedeeltelijk gesloopt en er komt nieuwbouw op het perceel ten 

westen van de huidige locatie. Aanleiding hiervoor is dat de kassen deels boven een tracé van een 

hoogspanningsleiding en waterleiding zijn gebouwd. De netbeheerders van deze nutsvoorzieningen 

hebben aangegeven dat dit ongewenst is en willen dat de bebouwing boven de leidingtracés worden 

ontmanteld. Het Tuincentrum wil wat verplaatsen, uitbreiden en moderniseren. Daarvoor moet wel het 

bestemmingsplan worden aangepast. De Raad heeft daar mee ingestemd. De plannen kunnen nu 

verder. Het is nog niet aan te geven wanneer de bouw echt begint  

 

Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

CDA op de koffie in Benthuizen 
Zaterdag 21 juni was het CDA aanwezig in Benthuizen. Een bewoonster vertelde ons dat ze bij de 
gemeenteraadsverkiezingen niet goed wist op welke partij te stemmen. Uiteindelijk had ze gekozen 
voor het CDA. Onze aanwezigheid deze zaterdag bij winkelcentrum “De Korf” bevestigde voor haar 
dat ze de juiste keuze had gemaakt: ‘een partij die luistert naar de inwoners’ zo verwoordde zij haar 
keuze voor het CDA. Naast wat kleine ergernissen kwamen 3 punten afgelopen zaterdag veelvuldig 
naar voren. Allereerst werd gevraagd om het met spoed oppakken van de renovatie van het 
winkelcentrum. Verder kwamen aan de orde de communicatie rondom snippergroen en de 
afwezigheid van een pinautomaat. Ook het wegbrengen van het grofvuil werd regelmatig aangekaart. 
De fractie heeft inmiddels bij het college aandacht gevraagd voor de verschillende punten. Ook de 
bank is aangeschreven op het verwijderen van de pinautomaten waardoor de leefbaarheid in het dorp 
onder druk komt te staan. Niet alleen kan men geen geld meer opnemen maar ook kleinschalige 
buurtactiviteiten komen in de problemen omdat daar met contant geld wordt betaald. 
 
Voor meer informatie: Marly de Blaeij, MdeBlaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Zonnige Open Kwekerijdag 2014 
Zaterdag 21 juni werd in Boskoop de Open Kwekerijdag 2014 gehouden. Onder leiding van onze 

eigen (oranje) Helma van der Louw werd het ook dit jaar een prachtig evenement dat duizenden 

mensen trok, mede door het mooie weer. Men kon zeven kwekerijen bezoeken, die voor deze 

gelegenheid de deuren wijd open hadden staan. Bezoekers konden kijken hoe tuinplanten gekweekt 

worden (in de kas en buiten), men kon op diverse bedrijven demonstraties bekijken en tuinvragen door 

kwekers zelf laten beantwoorden. De opening werd gedaan door burgemeester Tjerk Bruinsma, direct 

gevolgd door een toespraak van Greenportwethouder Kees van Velzen. Hij stipte het belang aan van 

betere samenwerking en schaalvergroting in de Greenport, ook als reactie op de slechtere 
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marktontwikkelingen van de laatste jaren. Voor mijzelf was het, komend vanuit de stad Alphen aan 

den Rijn, als raadslid wederom een warme kennismaking met deze belangrijke sector. De Greenport 

Boskoop is onderdeel van de gemeente Alphen aan den Rijn en die moet daar ook boodschap aan 

hebben. Er is werk aan de winkel in publiek-private samenwerking. Voor de gemeente om hierin te 

faciliteren en te stimuleren. Voor de sector om te innoveren. Het bedrijf waar de Open Kwekerijsector 

startte - Koos Buitenhuis - is een mooi voorbeeld van een modern bedrijf waar de stekjes met een 

robot worden weggestoken en de automatisering ver is doorgevoerd. Mooi om met eigen ogen te zien!  

 

Voor meer informatie: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 

 
 

Bezoek aan samenlevingsproject ‘Toreke’ in Gent 
De stichting Ruilwinkel heeft raadsleden uitgenodigd om mee te gaan naar Gent voor een bezoek aan 
de wijk Rabot-Blaisantvest. Monique de Vos en ik  hebben de uitnodiging aangenomen en hebben op 
5 juni deelgenomen aan de excursie naar deze achterstandswijk rondom de fabrieksgebouwen van 
Alcatel Bell. In deze wijk wonen veel mensen met verschillende nationaliteiten, die weinig binding met 
de buurt hebben en waarvan velen geen werk hebben. Doel was om te kijken of de Ruilwinkel nieuwe 
kansen kan creëren vanuit het project wat hier loopt. De Vlaamse overheid, met name de minister 
voor Sociale economie onderzoekt met dit proefproject de werking van en mogelijkheden voor 
complementaire munten als een beleidsinstrument. Uitkeringsgerechtigden werken mee aan 
onderhoud van hun leefomgeving of werken mee op een groenteakker. Hun uren worden uitbetaald in 
Torekes, die weer besteed kunnen worden bij o.a.de sociale kruidenier, voor de huur van hun 
volkstuin of in het sociale eetcafé. De opbouwwerkers waren tevreden over het resultaat tot nu toe. Zij 
zagen grote verbetering op het gebied van betrokkenheid bij de buurt, saamhorigheid, arbeidsritme, 
duurzaamheid en gezonde voeding. De medewerkers en bestuursleden van de Ruilwinkel waren 
geïnspireerd en het leverde een leuk artikel op in het AD.  
 
Voor meer informatie: Marjon Verkleij, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Wijding en inluiden ‘Franciscusklok’ 
Door de Minderbroeders en de directie van Archeon waren de fractievoorzitters van de politieke 
partijen uitgenodigd om aanwezig te zijn bij het wijden en inluiden van de “Franciscusklok” op 
zaterdag, 21 juni, de langste dag van het jaar. Deze “Franciscus-luidklok” werd in december jl., op de 
kortste dag, in Archeon op ambachtelijke wijze in brons gegoten. De klok is  in een klokkenstoel aan 
de westelijke gevel van het Minderbroeders klooster gehangen. Hiermee is de al jarenlange wens van 
het koor Pax et Bonum  in vervulling gegaan. Een mooi klokkengeluid roept de bewoners van Archeon 
nu naar het klooster voor een gebed of maaltijd. 
Er was een grote belangstelling van de ‘ Vrienden van Archeon’ en vanuit de politiek waren de 
fractievoorzitter van GroenLinks René Driesen en ik namens het CDA aanwezig. Wethouder Kees van 
Velzen mocht namens het college een woord spreken tot de Minderbroeders en de directie Jack en 
Monique Veldman. De activiteit vond plaats in het kader van het 20-jarig bestaan van Archeon. We 
zijn er trots op zo’n mooi park binnen onze gemeentegrens te hebben, het is ook een stukje 
gemeentepromotie! 
 
Meer informatie: Marjon Verkleij, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Vergadercyclus juni/juli 2014 
 Maandag 30 juni vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 3 juli is er RTG (rondetafelgesprek) opiniërend om 19.30 uur 

 Maandag 7 juli vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 10 juli is er Raadsvergadering om 19.00 uur 

 Maandag 14 juli vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 17 juli is er Raadsvergadering om 20.00 uur 
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Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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